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Verslag Raadsronde, Raadzaal       8 maart 2016 
Verslag: de heer Van Vlodrop 
 
Hockeyveld; kredietvotering 4

e
 hockeyveld 

 
Aanwezig 
Voorzitter: de heer Erckens 
College: wethouder Willems 
Griffie:  mevrouw Leenders 
 
Fractievertegenwoordigers:  

de dames Eurlings, Martens en Van de Wouw en de heren Steijns, Brüll, Frijns, Jacobs 
en Krabbendam 
 

Verder aanwezig: 
de heer Bockting, mevrouw Wedda (ambtenaren) 
 

De voorzitter opent de vergadering om 19.00 uur en heet alle aanwezigen welkom. Vanwege het 
feit dat eerder uitvoerig overleg is met alle betrokkenen, is ervoor gekozen dat er geen stadsronde 
plaatsvindt over dit onderwerp. Verder wordt aangegeven dat er druk staat op de besluitvorming om 
tijdig het nieuwe hockeyveld klaar te hebben, voor start nieuw seizoen wordt, bij wijze van 
uitzondering gevraagd of vanavond ook al besluitvorming in de raadsvergadering kan plaatsvinden. 
Dit, te meer ook alle vragen van de fracties zijn beantwoord. Na afloop van deze raadsronde zal 
door de woordvoerders worden besloten of het onderwerp rijp is voor besluitvorming in de 
raadsvergadering van vanavond. 
 
D66 (mevrouw Eurlings) en Seniorenpartij (de heer Steijns) hebben geen aanvullende vragen. 
 
SP (mevrouw Martens) vraagt naar de consequenties voor de voetbalverenigingen van het 
verdwijnen van het voetbalveld. 
 
CDA (de heer Brüll) wil weten of de voetbalverenigingen in de nieuwe situatie nog voldoende ruimte 
hebben. Spreker hekelt de snelheid waarmee dit voorstel wordt behandeld. Hij had liever gehad dat 
de wethouder dit voorstel eerder aan de raad had voorgelegd. Hij wil weten wat de reden van de 
druk op de besluitvorming is. 
Spreker vraagt tot slot inzage in de aangekondigde aanbestedingsvoordelen. 
 
De Maastrichtse Volkspartij (de heer Frijns) wil weten of het beoogde veld geschikt is voor 
topsport. 
 
PvdA (de heer Jacobs) vraagt naar de meerkosten als de huidige toplaag niet gebruikt kan worden. 
 
GroenLinks (de heer Krabbendam) merkt op dat de raadsronde over dit onderwerp op een eerder 
tijdstip was gepland. Die is toen niet doorgegaan. Daardoor is de druk op de besluitvorming 
ontstaan. Spreker is blij met de realisatie van (weer) een punt uit het coalitieakkoord. 
 
VVD (mevrouw Van de Wouw) stemt in met het voorliggende raadsvoorstel. 
 
Partij Veilig Maastricht (de heer Peeters) is positief over het voorstel. Spreker vraagt nog naar de 
invulling van de parkeerplaats van RKHSV. 
 
Wethouder Willems geeft als reden voor de druk op de besluitvorming het verschuiven van de 
behandeling van het raadsvoorstel. Daarnaast was er informatie nodig van de belastingdienst over 
de aftrek van de btw. Ook is uitgebreid gesproken met hockeyvereniging over de bijdrage van de 
vereniging. 
De wethouder benadrukt dat er voldoende ruimte op het sportpark blijft voor voetbalvereniging 
RKVCL, maar er is ook budgettaire ruimte voor verplaatsing. Het is aan de vereniging om een 
keuze te maken. 
De voetbalverenigingen moeten een sportveld afstaan. Dat wordt gecompenseerd door een 
natuurgrastrapveld. De verenigingen stemmen in met deze compensatie. 
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Het was mogelijk geweest om meerdere locaties aan te besteden, maar dit voorstel is veel 
omvattender dan alleen de aanleg van een derde veld. Het gaat ook om kleedruimten en 
parkeerplekken. Eind april 2016 wordt het eindrapport hierover verwacht. 
Wat betreft Heugem/De Heeg, de verenigingen zijn nog met elkaar in onderhandeling over de wens 
voor een extra voetbalveld. 
De toplaag van het veld dat vervangen moet worden, is geschikt voor topsport.  
 
De heer Bockting deelt mee dat de parkeerplaats bij RKHSV voorlopig in stand blijft. Op termijn zal 
dit gebied deel uitmaken van een ecologische zone. 
 
Wethouder Willems merkt op dat op het terrein van RKHSV vervuiling is aangetroffen. Het 
opruimen ervan kan - met de huidige kennis - binnen het budget onvoorzien worden opgevangen.  
 
De voorzitter geeft ruimte voor debat. 
 
Seniorenpartij (de heer Steijns) complimenteert de hockeyclub met haar bijdrage voor de 
vernieuwing van het complex. 
 
CDA (de heer Brüll) blijft het een punt van zorg vinden als de voetbalverenigingen besluiten te 
verhuizen naar het Geusseltpark. Zaken zijn nu goed geregeld, mits MVV zich aan de afspraken 
houdt. Maar het komt nogal eens voor dat de profclub de velden ook op andere tijden claimt, 
waardoor er voor de andere verenigingen problemen kunnen ontstaan. 
 
Wethouder Willems herhaalt dat voor de verplaatsing van de voetbalverenigingen budget 
beschikbaar is, bijvoorbeeld voor de ombouw van een natuurgrasveld naar een kunstgrasveld.  
De capaciteit van de kleedlokalen is voldoende. 
 
PvdA (de heer Jacobs) merkt op dat de fractie eerder andere keuzes heeft gemaakt. Spreker 
benadrukt dat de fractie nu blij is met deze oplossing. Hij hoopt dat ook andere verenigingen op 
eenzelfde steun van de gemeente kunnen rekenen. 
 
De voorzitter constateert, na een ronde langs de fracties te gaan, dat het onderwerp rijp is voor 
besluitvorming in de raadsvergadering van vanavond. Hij bedankt iedereen voor hun inbreng en 
sluit het overleg om 19.20 uur. 


